



ကညီကွီဖိပုာ်ဘျးစဲကရူာ်  
Karen Student Network Group

### ကညီကွီဖိပုာ်ဘျးစဲကရူာ်ပွဲၤထီၣ်(၂၂)န့ၣ်အလံာ်ဟ့ၣ်ယုာ် လါယုာ်လံ ၆ သီ, ၂၀၁၈န့ၣ်

#### ဆု ကညီကွီဖိပုာ်ဘျးစဲကရူာ်အကရူာ်ဖိခဲလၢာ်

တန့ၣ်အံၤကညီကွီဖိပုာ်ဘျးစဲကရူာ်ပွဲၤထီၣ်(၂၂)န့ၣ်လံးဒီးဒိၣ်တုၤခိၣ်ပွဲၤလၢတၢ်ကရၢကရီၤအပူၤလံန့ၣ်လီၤ.(၂၂)န့ၣ် အတီၢ်ပူၤတၢ်  
လဲၤ ခိဖျိသ့ၣ်တဖၣ် လဲၤ အသး ဘၣ်လီၤ ဘၣ် စးအိၣ်အသး , တဘျီဘျီ ဘၣ်ကွၢ် ဆၢၣ်မဲာ်ဒီး တၢ် ကီ တၢ်ခဲ , တၢ် နး တၢ် ဖျီၣ်ဘၣ် ဆၢၣ်  
ပတဟ့ၣ်အဆၢၣ်လၢပတၢ်ပညိၣ်ဖိတၢ်ဘၣ်အယိပပာ်ကဖၢလၢသး သ့ လၢပဝဲၤလီၤဒီး မၤစၢၤ ဘၣ်ဒီး ပပုၤတဝၢအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ  
သ့ၣ်တဖၣ်လၢပကသ့ၣ်ထီၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်အမ့ၢ်အတီၢ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်တီတၢ်တြၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပသး အိၣ်ဟ့ၣ်သဆၢၣ်ထီၣ်ဘၣ် ကညီကွီဖိဒီးသးစၢ် သ့ၣ်တဖၣ်လၢဆၢကတီၢ်ခဲခါခဲအံၤမ့ၢ် ဆၢကတီၢ်လၢအရူၤဒိၣ်လၢပကစီၣ်မဲာ်  
စီၣ်နီၤဒီးပပုၤတဝၢတၢ်ဆိတလဲအဂီၢ်, ဒ်အမ့ၢ်ပုၤတဝၢလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်သဘျ့, တၢ်ထဲသးတုၤသးဒီးတၢ်ခွဲး  
တၢ်ယာ်လၢလၢပွဲၤပွဲၤဒ်ပုၤတီၣ်ခိၣ်ဖိတြၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်အသးန့ၣ်လီၤ.

**“ပုၤလၢခံတစါအသုတတုၤဘၣ်တၢ်နးတၢ်ဖျီၣ်တဂ့ၤအဂီၢ်, မံပမၤသကိးယုၤယုၤလၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်ဒီးတၢ်တီတၢ်တြၢ်  
အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.”**

မုာ်မဆါတန့ၣ်ညါအံၤကီၢ်ပယီၤအပူၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်အကတီၢ်ဘၣ်ဆၢၣ်ပတတုၤဘၣ်, ပလၢာ်ဘၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်လၢပဆၢ  
ဒီး န့ၣ်ဘၣ်အီၤအံၤအိၣ်ဖျါထီၣ်ဒီးဘၣ်. အယိ အလီၢ်အိၣ်လၢပဝဲၤကွီဖိဒီးသးစၢ်သ့ၣ်တဖၣ်ပကဘၣ်ပပုၤတဝၢအါထီၣ်လၢတၢ်ဝဲၤလီၤ  
သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်အမ့ၢ်အတီၢ်လၢပဆၢဒီးန့ၣ်ဘၣ်အီၤ, တဂၤလၢပလီၢ်ပသန့ၣ်ဒ်ဝဲန့ၣ်လီၤ. ပနာ်စ့ၢ်ကီးလၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်  
သ့မ့ၢ် တၢ်ထူးတၢ်တီၤ အနီၣ်ဝံာ်ခံလၢကအိးထီၣ် တၢ်သဘျ့အပဲတြီ လၢပနီၣ်တဂၤမ့ၢ်ဂ့ၤ, ပပုၤကလုာ်အဂီၢ်မ့ၢ်ဂ့ၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကီ  
တၢ်ခဲဒီးတၢ်လၢအတၢ်တၢ်ဒီးပုၤဒီးပပုၤကလုာ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်ပကဒုးကဲထီၣ်အီၤလၢတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်လၢပတၢ်ဆိကမိၣ်ဆိကမး, ပတၢ်  
ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးပတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤခဲလၢာ်အပူၤတက့ၢ်.

လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်အဂီၢ်တၢ်ယုၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်နာ်ပာ်လီၤသး, တၢ်နာ်န့ၣ်လီၤသးမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်သ့ၣ်အသးပဝဲကွီဖိဒီးသးစၢ်  
သ့ၣ်တဖၣ်မံပကကဲထီၣ်ပုၤလၢအကျဲၤယုၤကျဲၤဖိး က့ၤတၢ်လၢပပုၤကလုာ်ကဒဲကဒဲအကျါ, ပပုၤကလုာ်ဒီးကလုာ်န့ၣ် အဂၤလၢ  
ကီၢ်ပယီၤအပူၤန့ၣ်မ့ၢ်ပတၢ်ဟ့ၣ်သဆၢၣ်ထီၣ်လီၤပသးန့ၣ်လီၤ.

ဆုတၢ်မုာ်တၢ်ခၢၣ်မ့ၢ်တီ

ပၤဆုတၢ်ကမံးတံာ်  
ကညီကွီဖိပုာ်ဘျးစဲကရူာ်-လီၤခၢၣ်သး

တၢ်ဆဲးကျိး - လီၤလံာ်ပရၢ-[ksnghq@gmail.com](mailto:ksnghq@gmail.com)  
- လီၤတဲစိ- [095129292](tel:095129292)